
1. SCHŮZE SPOLKU SRPŠ 

 

Název spolku:   SRPŠ při MŠ K. Dvořáčka z.s. 

Sídlo spolku:  Karla Dvořáčka 1228, 735 14 Orlová 

IČO:    22277340 

Den a místo konání: 28.11.2024    

 

Obsah zápisu: 

1. Přivítaní a poděkování rodičů 

2. Představení spolku 

3. Bankovní účty spolku 

4. Členský příspěvek 

5. Rozpočet a čerpání pro budovu Orlíku 

6. Dary 

7. Náklady spolku 

8. Akce spolku 

9. Komunikace s rodiči k pořádání akcím 

 

1. Přivítání a poděkování rodičům, že se zúčastnili první schůze SRPŠ a projevili zájem o 

fungování spolku. 

2. Představení výkonného a kontrolního výboru. Sdělení, jak bude probíhat evidence a čerpání 

spolku: 

• transparentní účet, 

• všechny dokumenty zveřejňovány neprodleně na webových stránkách (zásady, 

zápisy, doklady čerpání). 

Přítomní rodiče souhlasili s výše uvedeným transparentním fungováním spolku. 

 

3. Po vzájemné dohodě budou založeny dva transparentní účty u Komerční banky. První bude 

pro příspěvek SRPŠ ze všech tříd, které budou na účet vkládány s popisem transakce. Druhý 

účet bude pro Montessori příspěvek ze 3.třídy. Na webových stránkách bude zveřejněn 

odkaz na tyto účty. Účty by měly být založeny první týden v prosinci a následně proběhne 

vložení příspěvku ze tříd na účty. 

 

4. Výkonný výbor určil členský příspěvek na školní rok 2024/2025 ve výši 500Kč a u 3.třídy 

1 500Kč (1 000Kč navýšení na Montessori). Na schůzi bylo dohodnuto, že pokud dítě 

nastoupí během roku do školky, příspěvek na SRPŠ se bude poměrově krátit tzn. pokud 

nastoupí v lednu výpočet bude 500Kč / 10 měsíců = 50Kč, uhradí tedy 50Kč x 6 měsíců = 

300Kč za 01-06/2025. 

 

5. Výkonný výbor odsouhlasil samostatné vedení rozpočtu a čerpání u budovy Orlíku, kdy na 

základě hmotné odpovědnosti bude Bc. Kateřině Ligocké svěřeno vedení SRPŠ fondu pro 

její budovu. Výkonnému výboru bude předložena dosavadní činnost tedy výběr od dětí, 

čerpání a rozpočet na celý školní rok. Doklady budou skenovány na webové stránky a 

měsíčně bude Bc Kateřinou Ligockou předkládáno čerpání fondu. 

Přítomní rodiče souhlasili. 



 

6. Na schůzi byla projednána možnost přijetí daru do spolku a případný odpočet z daní. Také 

možnosti účasti na projektech ať už OKD nebo MSK. 

 

7. Na schůzi byly projednány dosavadní náklady a to: 

• nákup sešitů pro předškoláky, 

• mikulášské balíčky, 

• Vánoční dárky pro děti – 2 000Kč třída. 

 

8. Akce spolku na dotaz rodičů. Bylo dohodnuto, že v rámci ukončení roku už není možnost 

zorganizování žádné akce, ale společně se výbor dohodnul s rodiči na letní akci, která bude 

podrobněji projednána i s konkrétními nápady na další schůzi v lednu 2025. 

 

9. Na žádost rodičů bude zřízena whatsappová skupina, kde budou zastoupeni rodiče ze všech 

tříd a to 1-2 rodiče za každou třídu. 

 

Zápis vyhotoven v Orlové, dne 28.11.2024. 

Přílohou zápisu je prezenční listina. 

 

Svým podpisem stvrzuji, že výše uvedený zápis ze schůze je pravdivý a úplný. 

 

Bc. Janíčková Andrea ____________________________, 

Pellar Lucie  ____________________________, 

Vanečková Marcela DiS. ____________________________. 

 

 

 

 


